
Zápis 

 

z členské schůze Spolku přátel ZŠ a MŠ Husinec - Řež z.s. 
 

konané dne 6. března 2018 od 18 hodin v knihovně Obecního úřadu Husinec - Řež 

 

 

Přítomni: výbor spolku ve složení Martin Kubica, Anna Červenková a Radka Štěpánová; členové spolku (viz 

prezenční listina) a Josef Hrubý, ředitel školy (jako host). 

 

Program schůze:  

 

1. Zahájení 

2. Volba zapisovatele, návrhové a volební komise 

3. Zpráva o činnosti a hospodaření spolku za rok 2017 

4. Volba orgánů spolku 

5. Diskuse 

6. Závěr  

 

1) Zahájení 

 

Předseda spolku Martin Kubica zahájil v 18.05 schůzi, přivítal přítomné a zkonstatoval, že se schůze 

nezúčastňuje nadpoloviční většina členů. Přítomno bylo devět členů z osmnácti, schůze byla označena za 

neusnášeníschopnou. 

 

2) Volba zapisovatele, návrhové a volební komise 

 

Za zapisovatele byla zvolena Anna Červenková. Vzhledem k neusnášeníschopnému stavu se nevolila 

návrhová a volební komise. 

 

3) Zpráva o činnosti a hospodaření spolku za rok 2017 

 

Martin Kubica informoval o činnosti spolku od roku 2012, odkdy bylo proinvestováno 285.700,- Kč, ke dni 

6.3.2018 je aktuální stav 24.593,- Kč, bez započítaných na poslední chvíli zaslaných členských příspěvků. 

Připomněl zákonnou přeměnu sdružení na z.s. v roce 2015, která přinesla změny a povinnosti s písemnými 

přihláškami členů. Od roku 2015 poklesl počet členů a řada rodičů zůstala jen přispívajícími osobami, bez 

závazné přihlášky a práv z členství vyplývajících. Martin Kubica informoval o bohaté činnosti, kterou výbor 

ve školním roce 2016/2017 vytvářel. K investicím do školy přibyla na základě poptávky z roku 2016 velká 

řada neinvestičních akcí a aktivit. K těmto činnostem se připojovala jen malá část členů mimo výbor. Výbor 

spolku se tedy  rozhodl ke dni 6.3.2018 rezignovat z důvodu nedostatečné podpory ostatních členů spolku. 

Martin Kubica poděkoval členům výboru za spolupráci a předal slovo řediteli školy. 

 

Ředitel školy Josef Hrubý poděkoval výboru za odvedenou práci, vyjádřil uznání nad jejím množstvím a 

vyjádřil naději, že činnost spolku tím nekončí. 

 

V 18.35 dorazila paní Daniela Mrázová s přihláškou a zaplacenými příspěvky. Schůze se stala 

usnášeníschopnou v nadpolovičním poměru deseti členů z devatenácti.  

 

4) Volba orgánů spolku 

 

Výbor Spolku přátel ZŠ a MŠ Husinec - Řež z.s. rezignoval na své funkce. Nepřihlásili se žádní 

kandidáti do voleb.  

 



Martin Kubica se dotázal, zda má někdo z přítomných zájem kandidovat či někoho navrhnout do vedení 

spolku. Nikdo se nepřihlásil. Volby se nekonaly. 

 

5) Diskuse 

 

V diskusi se otevřela otázka důvodů malého zájmu o členství a vedení spolku. Jana Miléřová považuje za 

důležitou reflexi, aby se nový výbor vyvaroval chyb starého výboru. Daniela Mrázová vidí důvody ve 

výsledku a průběhu předchozí volby v roce 2016. Vznesla dotaz na jiné možnosti oficiální komunikace 

rodičů a školy. Ředitel Hrubý odpověděl, že pro takovou komunikaci je určen zástupce rodičů ve Školské 

radě, do které se volby konají 9.4.2018. Pan ředitel potvrdil svůj zájem o informace od rodičů. Radka 

Štěpánová upozornila na velký rozdíl přispívajících rodičů a řádných členů. Tento rozdíl je mimo jiné dán 

novou zákonnou povinností písemných přihlášek, o které není mezi rodiči zájem, dříve byl členem každý 

přispěvatel, který se svého členství přímo nevzdal. Diskutovala se míra informovanosti a PR úroveň 

komunikace výboru spolku s rodiči. 

 

Martin Kubica informoval o možnosti řešení situace po rezignaci výboru bez kandidátů do nového výboru, 

která by nevedla k likvidaci celého spolku. Navrhl svolat nikoliv schůzi náhradní mimořádnou, protože 

schůze řádná byla usnášeníschopná, ale schůzi novou. Do termínu členské schůze nové se mohou přihlásit 

případní zájemci o vedení spolku a není omezen rozsah programu. 

 

Členská schůze svolává novou členskou schůzi a pověřuje paní Lenku Mixovou a Evu Sýkorovou její 

organizací. Obě s pověřením souhlasí. 

 

Ředitel školy Josef Hrubý ještě jednou poděkoval výboru za činnost a přes veškerou v členské diskusi 

vyslovenou kritiku vyslovil uznání za odvedenou práci. 

 

6) Závěr 

 

Martin Kubica poděkoval všem přítomným za účast a schůzi v 19.55 hodin ukončil. 

 

 

 

Zapsala: 

 

Anna Červenková  

 

Schválil: 

 

Martin Kubica 

 

 


